
1 

 

 Zápisnica  

z 18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Horné Obdokovce, konaného 

dňa 28. júna 2017 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: Starostka obce - MVDr. Jana Martonková 

 Poslanci: Marián Beneš, Dpt. Stanislav Grznárik, Ladislav Kolmokov,  

 Eva Kováčiková, Gabriela Macháčová, Jozef Sedlár, Alena Sopková 

 

Neprítomní: Ľubica Balajková, Ing. Rastislav Velič 

 

Ďalší prítomní: Mgr. Dušan Hrkeľ – hlavný kontrolór 

   Mgr. Alena Hašpicová – novozvolená poslankyňa 

   Ing. Jana Gerhátová – ekonómka 

   Mgr. Anna Martonková – riaditeľka ZŠ s MŠ 

   Mgr. Lucia Halmešová, zapisovateľka 

Ostatní podľa priloženej prezenčnej listiny 

     

 

K bodu 1. Otvorenie 

Osemnáste zasadnutie OZ  otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková. Privítala 

všetkých prítomných. Ospravedlnila neprítomnosť pozvaných hostí za DSS v „Kaštieli“ Horné 

Obdokovce – p. PhDr. Brachovú a za PD Horné Obdokovce – p. Struhačku. 

Ospravedlnení poslanci: Ľubica Balajková 

 

K bodu 2. Sľub poslanca  

Starostka v úvode oznámila prítomným, že v programe je aj sľub nového poslanca, nakoľko 

poslanec Ing. Rastislav Velič sa dňa 12. 6. 2017 vzdal poslaneckého mandátu. 

Vzdanie sa mandátu poslanca Veliča sa berie na vedomie. 

Následne starostka informovala, že podľa výsledkov komunálnych volieb v roku 2014 je 

nasledujúcim kandidátom na poslanca Mgr. Alena Hašpicová, ktorá písomne potvrdila prijatie 

mandátu.  

Starostka vyzvala Mgr. Alenu Hašpicovú, aby zložila poslanecký sľub. 

Sľub novej poslankyne Mgr. Hašpicovej sa berie na vedomie a konštatuje sa, že zvolená 

poslankyňa OZ zložila zákonom predpísaný sľub poslanca OZ. 

 

Starostka konštatovala, že počet prítomných poslancov je 8 a OZ je uznášania schopné. 

 

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Sľub poslanca 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Záverečný účet za rok 2016, stanovisko hlavného kontrolóra 

5. Správa nezávislého audítora 

6. Návrh VZN o poskytovaní sociálnych služieb Seniorát, n. o. 

7. Organizačné záležitosti 

8. Návrh na uznesenie 

9. Ukončenie 
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Starostka dala pozmeňujúci návrh k programu, v ktorom navrhla vynechať kontrolu plnenia 

uznesení a namiesto nej do bodu 3. zaradiť správu nezávislého audítora. Následne starostka 

vyzvala poslancov na hlasovanie za pozmeňujúci program. 

 

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Sľub poslanca 

3. Správa nezávislého audítora 

4. Záverečný účet za rok 2016, stanovisko hlavného kontrolóra 

5. Návrh VZN o poskytovaní sociálnych služieb Seniorát, n. o. 

6. Organizačné záležitosti 

7. Návrh na uznesenie 

8. Ukončenie 

 

Program poslanci OZ jednohlasne schválili v pozmenenom znení. 

 

 

Starostka obce navrhla za členov návrhovej komisie: p. Beneša, p. Mgr. Hašpicovú, p. 

Macháčovú. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Navrhnutých členov návrhovej komisie poslanci OZ jednohlasne schválili.  

 

Starostka obce navrhla za overovateľov zápisnice poslancov: p. dpt. Grznárika p. Kolmokova. 

 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Navrhnutých overovateľov poslanci OZ jednohlasne schválili.  

Za zapisovateľku starostka určila Mgr. Luciu Halmešovú.  

 

K bodu 3. Správa nezávislého audítora 

Starostka obce vyzvala Ing. Gerhátovú, aby predniesla Správu nezávislého audítora k účtovnej 

závierke za rok 2016 a ku konsolidovanej účtovnej závierke za rok 2016.  

Obe správy sú priložené k zápisnici a berú sa na vedomie. 

 

 

K bodu  4. Záverečný účet za rok 2016, stanovisko hlavného kontrolóra 

Starostka obce vyzvala hlavného kontrolóra Mgr. Hrkeľa, aby predniesol stanovisko 

k záverečnému účtu obce za rok 2016.  

Mgr. Hrkeľ navrhuje schváliť záverečný účet s výhradami. Apeloval na poslancov, že stále majú 

možnosť zrušiť programové rozpočtovanie. 
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Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce za rok 2016 je priložené k zápisnici 

a berie sa na vedomie. 

 

V následnej rozprave Ing. Gerhátová a Mgr. Hrkeľ vysvetlili poslancom, čo znamená 

programové rozpočtovanie a aké sú jeho výhody a nevýhody. 

Mgr. Hrkeľ vyjadril názor, aby poslanci za zrušenie programového rozpočtovania nehlasovali 

hneď. 

Možnosť prerokovať na budúcom zasadnutí OZ návrh o neuplatňovaní programového 

rozpočtovania od budúceho roku sa berie na vedomie. 

 

Starostka obce vyzvala Ing. Gerhátovú, aby predniesla záverečný účet obce za rok 2016. 

p. Beneš informoval poslancov o tom, že zistil nesúlad medzi sumou na zateplenie požiarnej 

zbrojnice uvedenej v záverečnom účte a v zmluve o zateplení. 

Ing. Gerhátová požiadala o chvíľu času, kým preverí túto skutočnosť. 

Starostka obce navrhla krátku prestávku. 

 

Starostka obce po prestávke navrhla prejsť k ďalšiemu bodu programu, kým Ing. Gerhátová zistí 

požadované informácie. 

 

K bodu 5. Návrh VZN o poskytovaní sociálnych služieb Seniorát DDaSS, n. o. 

Starostka informovala, že návrh VZN bol vypracovaný v spolupráci so SEK a bol zverejnený na 

úradnej tabuli. Návrh bol vypracovaný na základe predchádzajúceho VZN č. 25/2009 

o poskytovaní sociálnych služieb a úhradách v SENIOR DDaSS. Následne vyzvala SEK 

o vyjadrenie. 

p. Kováčiková za SEK predniesla, že k novému VZN bude doplnený výpočtový list a vysvetlila 

jeho opodstatnenosť a oboznámila poslancov aj s ostatnými náležitosťami navrhovaného VZN. 

Starostka predniesla návrh zmeniť článok 12 v nasledujúcom znení: Nadobudnutie účinnosti až 

pri zápise do registra poskytovateľov novej n. o. Seniorát DDaSS, n. o. 

p. Kováčiková navrhla ešte jeden pozmeňujúci návrh ohľadom osobného vybavenia, že si ho 

klient zabezpečuje sám. Informovala aj o článku o úschove cenných vecí, nakoľko v zariadení 

nie je k dispozícii trezor a teda nie je možnosť uschovávať cenné osobné veci. 

 

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za znenie VZN so zapracovaním prednesených 

zmien. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Znenie VZN č. 1/2017 o poskytovaní sociálnych služieb v zariadení pre seniorov Seniorát 

DDaSS, n. o. so zapracovaním prednesených zmien poslanci OZ jednohlasne schválili.  

 

Návrat k bodu 4: Záverečný účet za rok 2016, stanovisko hlavného kontrolóra 

Ing. Gerhátová informovala poslancov, že v záverečnom účte je nedostatok, nakoľko v ňom 

omylom vypadlo zdravotné stredisko a teda suma sa posunula. Ide o technický nedostatok, ktorý 

po doplnení zdravotného strediska do tabuľky bude napravený. 

 

Starostka obce následne vyzvala poslancov hlasovať za schválenie záverečného účtu obce za rok 

2016 a celoročné hospodárenie obce bez výhrad. 

 

Hlasovanie poslancov: 
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ZA: p. Beneš, p. dpt. Grznárik, p. Mgr. Hašpicová, p. Kolmokov, p. Kováčiková, p. Sedlár,  

   p. Sopková 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: p. Macháčová 

 

Záverečný účet obce za rok 2016 a celoročné hospodárenie obce bez výhrad poslanci schválili 

v pomere hlasov 7 ZA, 1 SA ZDRŽAL. 

 

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za schválenie využitia prebytku rozpočtu v sume 

11.185,14 € na tvorbu rezervného fondu a zostatok finančných operácií vo výške 52.607,75 € za 

návrh tvorby rezervného fondu vo výške 63.792,89 €. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Záverečný účet obce za rok 2016 a celoročné hospodárenie bez výhrad, prebytok rozpočtu 

v sume 11.185,14 € zistený podľa ustanovenia § 10, ods. 3, písm. a) a b) Zákona č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v znení neskorších predpisov poslanci OZ jednohlasne schválili a navrhujú použiť na tvorbu 

rezervného fondu obce hospodársky výsledok v sume 11.185,14 € a zostatok finančných operácií 

vo výške 52.607,75 € vrátiť do rezervného fondu. Na základe uvedených skutočností schválili 

skutočnú tvorbu rezervného fondu za rok 2016 vo výške 63.792,89 €. 

 

K bodu 6. Organizačné záležitosti 

 

 Žiadosť SENIOR DDaSS, n. o., v likvidácii o dotáciu v sume 10.000,- € na prevádzku 

zariadenia 

Starostka obce predniesla žiadosť a vyzvala SEK, aby sa vyjadrila. 

p. Kováčiková informovala o tom, že dotácia je nutná, pretože ak sa neschváli, zariadenie 

sa bude musieť zavrieť. 

p. Beneš vyjadril názor, že aj napriek tomu, že situácia sa rieši od novembra 2016, stále 

neboli vyvodené dôsledky a zodpovednosť za vzniknutú situáciu. 

p. Kováčiková informovala, že účtovne je kompletne skontrolovaný rok 2016 a nebola 

zistená sprenevera peňazí. Príčina vzniknutej situácie je známa a je ňou fakt, že štatutárka 

zariadenia nepožiadala o dotáciu zo štátu. Poukázala na vyjadrenie právnika 

z pracovného stretnutia poslancov, ktorý sa vyjadril, že trestné oznámenie sa môže podať 

až keď už bude fungovať zariadenie pod novým názvom. 

p. Beneš podotkol, že skutok potom môže byť premlčaný a dlhy sa zaplatili, takže nebude 

dôvod na riešenie trestného oznámenia. 

p. Kováčiková vysvetlila, že peniaze v poisťovni sa museli dorovnať, pretože inak by 

rástla dlžná suma i penále.  

Starostka obce informovala, že keď bude založené nové zariadenie pod názvom Seniorát 

DDaSS, n. o., bude sa riešiť podanie na toho, kto vzniknutú situáciu spôsobil. 

 

Starostka obce následne vyzvala poslancov hlasovať za návrh SEK poskytnúť dotáciu pre 

SENIOR, DDaSS, n. o. v sume 10.000,- € na prevádzku zariadenia z rezervného fondu 

obce. 

 

Hlasovanie poslancov: 
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ZA: p. dpt. Grznárik p. Mgr. Hašpicová, p. Kolmokov, p. Kováčiková, p. Sedlár,  

p. Sopková 

PROTI: p. Beneš 

ZDRŽAL SA: p. Macháčová 

 

Návrh SEK poskytnúť dotáciu pre SENIOR, DDaSS, n. o. v sume 10.000,- € na 

prevádzku zariadenia z rezervného fondu poslanci OZ schválili v pomere hlasov 6 ZA, 1 

PROTI a 1 SA ZDRŽAL. 

 

 Žiadosť o rozšírenie a dofinancovanie MŠ + prázdninový režim prevádzky ZŠ s MŠ 

Horné Obodkovce 

Starostka obce predniesla žiadosť a informovala, že predmetná žiadosť už bola 

prerokovaná SEK, kde sa členovia SEK uzniesli, že sa počká na konkrétne údaje – 

rozhodnutie z Regionálneho úradu verejného zdravotníctva a presného počtu detí, ktoré 

sa hlásia do MŠ. 

Starostka ďalej predniesla rozhodnutie Regionálneho úradu verejného zdravotníctva, 

ktoré súhlasilo s rozšírením MŠ a prevádzkou MŠ. 

Starostka predniesla aj žiadosť o vytvorenie tretej triedy v MŠ Horné Obdokovce. 

p.  Kováčiková sa spýtala p. riaditeľky na presný počet detí, ktoré budú chodiť do MŠ. 

P. riaditeľka povedala, že to bude 55 detí. 

p. Kováčiková za SEK informovala, že na základe rozhodnutia z Regionálneho úradu 

verejného zdravotníctva navrhuje rozšíriť MŠ. 

 

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za návrh o rozšírenie MŠ o jednu triedu 

a zvýšenie kapacity v zmysle Rozhodnutia na 55 detí. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Rozšírenie MŠ o jednu triedu a zvýšenie kapacity v zmysle rozhodnutia na 55 detí 

poslanci OZ jednohlasne schválili. 

 

Následne bola prerokovaná žiadosť o financie na tretiu triedu MŠ v sume 10.252,- € 

p. Beneš sa dotazoval p. riaditeľky, prečo chcú ďalšiu učiteľku, keď na Rade školy 

ubezpečovala, že ju nebudú potrebovať. P. riaditeľka vysvetlila, že v tom čase ešte 

nevedeli, koľko detí sa bude hlásiť. Nakoľko sa ich prihlásil väčší počet, je nutnosť prijať 

aj ďalšiu učiteľku. 

V následnej rozprave sa vyriešila otázka počtu detí a jednotlivých vekových kategórií, 

ako budú umiestnené v triedach. 

 

Starostka obce následne vyzvala poslancov hlasovať za financovanie tretej triedy MŠ od 

septembra do decembra 2017celkovo vo výške 10.252,- € z rezervného fondu. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 
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Žiadosť o financovanie tretej triedy od septembra do decembra 2017 celkovo vo výške 

10.252,- € z rezervného fondu obce poslanci OZ jednohlasne schválili. 

 

Starostka informovala, že súčasťou tohto bodu je aj prázdninový režim prevádzky 

školských zariadení ZŠ s MŠ. Ďalej uviedla, že by bolo dobré dohodnúť sa na určitých 

pravidlách, kedy je možné umožniť prevádzku počas letných prázdnin a vyzvala p. 

riaditeľku, aby dodala dokument, v ktorom určí presné termíny, kedy sa prázdninový 

režim začne. 

V následnej rozprave boli poskytnuté informácie ako a na základe čoho funguje 

prázdninový režim. 

Škôlka aj jedáleň v ZŠ s MŠ bude fungovať do 14. júla 2017 vrátane. 

 

 Návrh p. Flaka na zmenu hraníc pohrebiska v Horných Obdokovciach 

Starostka obce predniesla návrh a vyzvala SEK o vyjadrenie. 

Následne starostka priložila k prerokúvanej žiadosti aj žiadosť p. Chňapka o vydanie 

záväzného stanoviska a informovala, že obec vydala nesúhlasné stanovisko. 

Ďalej informovala, že na základe stanoviska obce si p. Chňapko uplatňuje nárok na 

primeranú náhradu, ktorý bol predložený SEK a aj právnikovi. 

Starostka predniesla svoje stanovisko k predmetným žiadostiam. 

Starostka obce informovala, že p. Chňapko je prítomný na zasadnutí. 

Následne vyzvala poslancov, aby sa vyjadrili k predmetnej žiadosti. 

p. Kováčiková za SEK informovala, že mali dva návrhy, pričom jeden bol privolať 

osobne p. Chňapka a prerokovať to s ním, dohodnúť sa o odkúpení pozemku na základe 

ceny zo znaleckého posudku a dohodnúť sa na určitej sume a druhým variantom bola 

možnosť posunúť hranice pohrebiska opačným smerom. 

Starostka obce informovala, že objednaná hydrogeologický prieskum pôdy a prieskum 

tlecej doby, aby sa zistilo, či je možné rozšíriť pohrebisko druhým smerom. 

p. Chňapko sa zapojil do rozpravy s vysvetlením, že ceny za stavebné pozemky sú 

pomerne vysoké a keby dal vypracovať znalecký posudok teraz, cena by bola vyššia. 

p. Beneš oponoval, že ak by si dal vypracovať znalecký posudok teraz, muselo by sa 

v ňom prihliadať na to, že pozemok je v ochrannom pásme cintorína. 

p. Chňapko ozrejmil, že pozemky sú stále v katastri vedené v zastavanom území obce 

a na základe vydania potvrdenia bývalého starostu má vydané stanovisko k stavbe. 

A podľa zákona o pohrebníctve je povinnosťou dať vlastníkovi pozemku v ochrannom 

pásme primeranú náhradu za obmedzenie užívania pozemku. 

p. Kolmokov sa informoval, na základe čoho bolo vydané stanovisko bývalého starostu, 

nakoľko na potvrdení to nebolo uvedené. P. CHňapko odvetil, že to potreboval 

k hypotekárnemu úveru. 

V pokračujúcej rozprave p. Flak informoval, že ak sa vyhovie žiadosti, aby sa hranice 

cintorína posunuli o 40 metrov, obec z toho môže získať, nakoľko je v pláne vybudovať 

tam novú ulicu a nové domy a ľudia tým pádom zostanú v obci. 

p. Chňapko zdôraznil, že keby to bolo pred rokom 2010 nemuselo by sa to riešiť, 

nakoľko zákon č. 131/2010 Z. z. o pohrebníctve v dnešnom znení vtedy neplatil. 

Starostka obce povedala, že môže vychádzať zo zákona a v zmysle verejného záujmu 

a ochranné pásmo cintorína bolo stanovené už v územnom pláne z roku 1984. 

p. Chňapko citoval § 15, ods. 7 a 8 Zákona č. 131/2010 Z.z. o pohrebníctve a následne 

informoval poslancov, že chce obec ušetriť od súdnych poplatkov a súdu. Ak však 

neodsúhlasia posun hraníc, bude sa súdiť a za vyššiu sumu za m2 pozemku. 

p. Kováčiková navrhla, aby sa vypracoval nový nezávislý znalecký posudok. 

Mgr. Hrkeľ povedal, že p. Chňapko nadobudol pozemok v čase, kedy tam nebola žiadna 

stavba. Ale chce realizovať stavbu v ochrannom pásme až po roku 2005 a po roku 2005 

sa uplatňuje ochranné pásmo 50 metrov podľa nového zákona č. 131/2010 Z. z.. Avšak 

v prípade, že chce stavať až teraz, už ide v rozpore s predpisom, že je to v ochrannom 
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pásme. Podľa neho nie je reálny nárok, aby sa tam mohlo stavať aj keby sa 

preklasifikovala parcela, keď chce stavať až v roku 2017. 

p. Kováčiková navrhla, aby sa spravil hydrogeologický prieskum na opačnú stranu pri 

pohrebisku a podľa neho by sa mohlo rozhodnúť, že sa pohrebisko rozšíri do druhej 

strany, ak budú výsledky z prieskumu vyhovujúce. Potom by sa pristúpilo k skráteniu 

pôvodného pohrebiska a rozšírilo by sa do druhej strany. 

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh SEK odložiť rozhodnutie o zmene hraníc 

pohrebiska po zistení podmienok po hydrogeologickom prieskume. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: p. Beneš 

 

Návrh SEK rozhodnúť o zmene hraníc pohrebiska po zistení informácií z 

hydrogeologického prieskumu na parcele č. 23/2 v k. ú. Horné Obdokovce bol poslancami 

OZ jednohlasne schválený. 

 

 Uplatnenie nároku na primeranú náhradu – Marek Chňapko 

Starostka obce predniesla žiadosť p Chňapka na uplatnenie nároku na primeranú náhradu. 

p. Kováčiková informovala, že nakoľko sa schválilo, že sa počká na hydrogeologický 

prieskum, uplatnenie nároku momentálne nemôžu riešiť. 

Vyjadrenie k uplatneniu nároku na primeranú náhradu bude zaslané, keď budú známe 

výsledky hydrogeologického prieskumu. 

p. Chňapko súhlasil s návrhom, že sa vyjadrenie k uplatneniu nároku na primeranú 

náhradu bude riešiť po prieskume a chcel aj určitú lehotu, dokedy to bude trvať. 

p. Beneš oponoval, že si nemôže určovať lehoty, nakoľko inštitúcia, ktorá vykonáva tento 

prieskum má tiež svoj harmonogram a lehoty.  

Starostka následne vyzvala poslancov hlasovať za návrh na vyriešenie uplatnenia nároku 

na primeranú náhradu p. Chňapka na parc. č. 28, 29 a 30 v kat. ú. Horné Obdokovce po 

zistení výsledkov hydrogeologického prieskumu určujúcich posun pohrebiska. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh na vyriešenie uplatnenia nároku na primeranú náhradu p. Chňapka na parc. č. 28, 

29 a 30 v kat. ú. Horné Obdokovce po zistení výsledkov hydrogeologického prieskumu 

určujúcich posun pohrebiska poslanci OZ jednohlasne schválili. 

 

 Poslanecký návrh p. Balajkovej 

p. Flak sa dotazoval, či je v programe zahrnutá aj jeho žiadosť ohľadom kontajnerov, na 

čo ho starostka oboznámila s tým, že to ešte nebolo prerokované na KOVP. 

p. Beneš informoval o tom, že má aj fotodokumentáciu ako to vyzerá na určitých rohoch 

ulíc a vidí riešenie v tom, aby sa aspoň dvakrát do roka poskytol kontajner na ulicu na 

určitý čas a tým by sa nedávala ľuďom príležitosť na to, aby ľudia vyhadzovali odpad 

v obci. 

Starostka obce oponovala, že občania majú k dispozícii aj zberný dvor, kde môžu odpad 

donášať. 
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p. Beneš oponoval, že zberný dvor síce máme, ale nemá otváracie hodiny a občanom sa 

nechce volať, aby niekto prišiel a otvoril tam bránu. Uvítal by, ak by boli stanovené 

otváracie hodiny zberného dvoru. 

Mgr. Hrkeľ navrhol možné riešenie v umiestnení fotopascí a rovnako i v umiestnení 

veľkokapacitných kontajnerov a určiť presné podmienky a kritériá. 

p. Beneš navrhol využiť dva kontajnery, ktoré sú momentálne na zbernom dvore. 

Starostka vyzvala SEK a KOVP, aby utvorili podmienky na využitie kontajnerov na 

odpad v obci. 

 

 

Starostka obce predniesla návrh p. Balajkovej. 

 Zmena úradných hodín na Obecnom úrade v Horných Obdokovciach 

Starostka obce sa k žiadosti vyjadrila a informovala o tom, že zmena bude prerokovaná 

so zamestnancami obce a následne je predpoklad, že úradné hodiny sa zmenia od 

septembra 2017. 

 

 Dopravné značenie pri ZŠ s MŠ 

Starostka obce informovala, že ide o cestu pred školou, kde sa nachádza neprehľadná 

zákruta, avšak rodičia detí z MŠ tam stávajú s autami. Oznámila poslancom, že napriek 

tomu, že sa niekoľkokrát žiadalo od p. riaditeľky ZŠ s MŠ, aby zamkla vchod, nebolo 

tejto žiadosti vyhovené. 

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za návrh požiadať odbor dopravy o dopravné 

značenie „zákaz zastavenia“ na miestnej komunikácii na hlavnej ceste pri prednom 

vchode ZŠ s MŠ – cesta III. triedy číslo III/1706. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh požiadať odbor dopravy o dopravné značenie „zákaz zastavenia“ na miestnej 

komunikácii na hlavnej ceste pri prednom vchode ZŠ s MŠ – cesta III. triedy číslo 

III/1706 poslanci OZ jednohlasne schválili. 

 

 Oprava chodníka 

Starostka obce informovala, že v piatok má pracovné stretnutie, na ktorom by sa mala 

dozvedieť cenovú ponuku na opravu chodníka. 

V následnej rozprave bol predložený návrh, aby sa to potom spravilo z pevnejšieho 

materiálu, aby to vydržalo dlhšiu dobu. 

Starostka tiež informovala, že požiada aj o cenové ponuky na chodník v obci na hlavnej 

ceste a následne dala hlasovať za poslanecký návrh na schválenie zámeru na 

rekonštrukciu chodníkov v Horných Obdokovciach pozdĺž ihriska aj na cintorínskej ulici 

po prieskume trhu. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Zámer na rekonštrukciu chodníkov v  Horných Obdokovciach pozdĺž ihriska aj na 

cintorínskej ulici po prieskume trhu ohľadom cien poslanci OZ jednohlasne schválili. 
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 Finančný príspevok – miestne komunikácie 

Starostka obce informovala, že cesty sú v značne dezolátnom stave a vyzvala poslancov 

na vyjadrenie. 

p. Beneš podotkol, že konkrétne na Kamanskej ulici veľa áut parkuje pred domom a to by 

pravdepodobne nevyriešilo rozšírenie cesty. 

 

Starostka obce následne oznámila poslancom, že chce prerokovať využitie rezervného 

fondu. 

Starostka navrhla vybudovať striešku pri dome smútku v Obsolovciach. 

Následne vyzvala poslancov hlasovať za schválenie zámeru vybudovať striešku pri dome 

smútku v Obsolovciach po zistení cenových ponúk. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh zámeru vybudovať striešku pri dome smútku v Obsolovciach po zistení cenových 

ponúk poslanci OZ jednohlasne schválili. 

 

p. Kováčiková navrhla využiť prostriedky z rezervného fondu aj na natiahnutie pletiva na 

oplotenie futbalového ihriska v Obsolovciach. 

 

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za návrh na schválenie zámeru vybudovať 

bezpečnostné oplotenie futbalového ihriska v Obsolovciach. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh na schválenie zámeru vybudovať bezpečnostné oplotenie futbalového ihriska 

v Obsolovciach poslanci OZ jednohlasne schválili. 

 

Starostka obce informovala aj o tom, že na úrad bola doručená žiadosť o užívanie 

priestorov a o poskytnutie príspevku pre miestnych obyvateľov, ktorí navštevujú 

posilňovňu. Rovnako informovala o tom, že by chceli fungovať ako organizácia 

spravovaná obcou. 

Mgr. Hrkeľ zdôraznil, že ak chcú byť financovaní z prostriedkov obce, musia sa riadiť 

platným VZN o poskytnutí dotácie, v ktorom je jasne stanovené, že  žiadosť môže podať 

len právnická osoba a z pohľadu verejných financií nie je výhodné brať akúkoľvek 

vzniknutú organizáciu pod obce. 

Žiadosť sa berie na vedomie. 

 

 Informácia o činnosti, plán kultúrnych podujatí 

Starostka obce predniesla informáciu o činnosti obce ako i plán kultúrnych podujatí na 

najbližšie obdobie, ktoré sú priložené k zápisnici. 

 

 Informácie starostky obce o činnosti obce a o kultúrnych podujatiach sa berú na vedomie. 
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p. Beneš ešte navrhol možnosť pridať do programu zasadnutí OZ aj bod diskusia, nakoľko 

ľuďom sa ťažko vysvetľuje, že hoci nie je v programe bod diskusia, môžu sa prihlásiť k slovu, 

keď sa prerokúva daná téma.. 

Mgr. Hrkeľ navrhol, aby sa v pozvánke uvádzala formulácia, že ku všetkým bodom programu je 

po vyzvaní starostky možnosť diskusie. 

  

K bodu  7. Návrh na uznesenie 

Poslankyňa p. Mgr. Hašpicová predniesla návrh na uznesenie.  

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili predložený návrh na uznesenie.  

 

K bodu  6. Ukončenie  

Starostka obce MVDr. Martonková poďakovala všetkým prítomným za účasť a zasadnutie 

o 19,45 hod. ukončila. 

 

 

 

 

 

 

......................................................   .................................................... 

MVDr. Jana Martonková           Mgr. Lucia Halmešová 

           starostka obce        zapisovateľka 

 

 

 

Overovatelia:  

 

 

 

............................................    ....................................................                                           

 Dpt. Stanislav Grznárik     Ladislav Kolmokov 



 

 

 

Uznesenie 

z  18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce,   

konaného dňa  28. 06. 2017 

 

A. P r e r o k o v a l o   a   b e r i e   n a    v e d o m i e : 

 

1. Vzdanie sa mandátu poslanca Ing. Veliča 

2. Sľub poslanca Mgr. Aleny Hašpicovej 

3. Správu nezávislého audítora 

4. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce za rok 2016 

5. Možnosť prerokovať návrh neuplatňovať programové rozpočtovanie na budúcom  

 zasadnutí OZ 

6. Žiadosť o užívanie priestorov a o poskytnutie príspevku 

7. Informácia o činnosti obce a o kultúrnych podujatiach 

 

B.  K o n š t a t u j e,  ž e : 

 

1. Zvolená poslankyňa Mgr. Alena Hašpicová zložila zákonom predpísaný sľub poslanca 

obecného zastupiteľstva 

 

C.  P r e r o k o v a l o    a   s ch v a ľ u j e : 

 

1. Návrh vypustiť z programu bod 3 a zaradiť namiesto neho Správu nezávislého audítora 

2. Program 18. zasadnutia OZ Horné Obdokovce z 28. 06. 2017 v pozmenenom znení 

3. Členov návrhovej komisie – p. Beneša, p. Mgr. Hašpicovú, p. Macháčovú 

4. Overovateľov zápisnice – p. dpt. Grznárika, p. Kolmokova 

5. Záverečný účet obce za rok 2016 a celoročné hospodárenie bez výhrad  

6. Prebytok rozpočtu v sume 11.185,14 € zistený podľa ustanovenia § 10, ods. 3, písm. a) 

a b) Zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov poslanci OZ jednohlasne 

schválili a navrhujú použiť na tvorbu rezervného fondu obce hospodársky výsledok 

v sume 11.185,14 € a zostatok finančných operácií vo výške 52.607,75 € vrátiť do 

rezervného fondu. Na základe uvedených skutočností schválili skutočnú tvorbu 

rezervného fondu za rok 2016 vo výške 63.792,89 €. 

7. Návrh VZN č. 1/2017 o poskytovaní sociálnych služieb v zariadení pre seniorov Seniorát 

DDaSS, n. o. so zapracovaním prednesených zmien  

8. Návrh SEK poskytnúť dotáciu pre SENIOR, DDaSS, n. o. v sume 10.000,- € na 

prevádzku zariadenia z rezervného fondu  

9. Rozšírenie MŠ o 1 triedu a zvýšenie kapacity na 55 detí 

10. Žiadosť o financovanie tretej triedy od septembra do decembra 2017 celkovo vo výške 

10.252,- € z rezervného fondu obce  

11. Návrh na vyriešenie uplatnenia nároku na primeranú náhradu p. Chňapka na parc. č. 28, 

29 a 30 v kat. ú. Horné Obdokovce po zistení výsledkov v hydrogeologického prieskumu 

určujúcich posun pohrebiska 

12. Návrh požiadať odbor dopravy o dopravné značenie „zákaz zastavenia“ na miestnej 

komunikácii na hlavnej ceste pri prednom vchode ZŠ s MŠ – cesta III. triedy číslo 

III/1706  

13. Zámer na rekonštrukciu chodníkov v Horných Obdokovciach pozdĺž ihriska aj na 

cintorínskej ulici po prieskume trhu ohľadom cien 



 

 

14. Návrh zámeru vybudovať striešku pri dome smútku v Obsolovciach po zistení cenových 

ponúk  

15. Návrh na schválenie zámeru vybudovať bezpečnostné oplotenie futbalového ihriska 

v Obsolovciach  

16. Návrh na uznesenie z 18. zasadnutia OZ v plnom znení 

 

D.  P r e r o k o v a l o : 

 

1. Návrh SEK rozhodnúť o zmene hraníc pohrebiska po zistení informácií z 

hydrogeologického prieskumu na parcele č. 23/2 v k. ú. Horné Obdokovce 

 

 

 

 

 

 

 

MVDr. Jana Martonková  

                  starostka obce 

 

Zapísala: Mgr. Lucia Halmešová 

 

 


